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2 慷慨 

不可忘記用愛心接待客旅；因為曾有接待客旅的，不知不覺就接待了天使。（希伯來書 13:2） 

Do not neglect hospitality to strangers, for by this some have entertained angels 

without knowing it.（Hebrews 13:2） 

3 慷慨 

撒種吝嗇的，就會獲得吝嗇的對待；撒種慷慨的，就會獲得慷慨的對待。（哥林多後書 9:6） 

He who sows sparingly will also reap sparingly, and he who sows bountifully will 

also reap bountifully. （2 Corinthians 9:6） 

4 
井然

有序 

神使萬事發生在合宜的時候。（傳道書 3:11） 

He has made everything appropriate in it,s time.（Ecclesiastes 3:11） 

5 
井然

有序 

有些種子落在好土裡，就生長繁茂，長出穀物。（馬可福音 4:8） 

Other seeds fell into the good soil, and as they grew up and increased, they 

yielded a crop.（Mark 4:8） 

6 
井然

有序 

凡事都要規規矩矩的按著次序行。（哥林多前書 14:40） 

Everything should be done in a fitting and orderly way.（1 Corinthians 14:40） 

7 
井然

有序 

人若不知道怎樣管理自己的家，怎能照管上帝的教會呢？（提摩太前書 3:5） 

If anyone does not know how to manage his own family, how can he take care of God’s 

church?（1 Timothy 3:5） 

8 饒恕 
主怎樣饒恕了你們，你們也要怎樣饒恕人。（歌羅西書 3:13） 

Forgive as the Lord forgave you. （Colossians 3:13） 

9 饒恕 
你們要謹慎，無論是誰都不可以惡報惡。（帖撒羅尼迦前書 5:15） 

Make sure that nobody pays back wrong for wrong.（1 Thessalonians 5:15） 

10 饒恕 

倘若這人與那人有嫌隙，總要彼此包容，彼此饒恕；主怎樣饒恕了你們，你們也要怎樣饒

恕人。（歌羅西書 3:13） 

Bear with each other and forgive one another if any of you has a grievance against 

someone. Forgive as the Lord forgave you. (Colossians 3:13) 

11 饒恕 
要以恩慈相待，存憐憫的心，彼此饒恕。（以弗所書 4:32） 

Be kind and compassionate to one another, forgiving each other.（Ephesians 4:32） 

12 饒恕 

主啊，祢本為良善，樂意饒恕人，有豐盛的慈愛賜給凡求告祢的人。(詩篇 86:5) 

You, Lord, are forgiving and good, abounding in love to all who call to you.(Psalm 

86:5) 

13 誠懇 

耶和華不像人看人：人是看外貌；耶和華是看內心。（撒母耳記上 16:7） 

The Lord does not look at the things people look at. People look at the outward 

appearance, but the Lord looks at the heart.（1 Samuel 16:7） 

14 誠懇 

凡求告耶和華的，就是誠心求告祂的，耶和華便與他們相近。（詩篇 145:18） 

The Lord is near to all who call on him, to all who call on him in truth.（Psalm 

145:18） 

15 誠懇 

你施捨的時候，不要叫左手知道右手所作的。（馬太福音 6:3） 

When you give to the poor, do not let your left hand know what your right hand 

is doing.（Matthew 6:3） 

 



16 誠懇 
我們愛人，不要只在言語和舌頭上，總要在行動和真誠上表現出來。(約翰壹書 3:18) 

let us not love with words or tongue but with actions and in truth. (1 john 3:18) 

17 美德 

如果有什麼美德，如果有什麼可稱讚的，這些事你們就當思想。（腓立比書 4:8） 

If there is any excellence and if anything worthy of praise, dwell on these 

things. （Philippians 4:8） 

18 美德 

不可叫人小看你年輕，總要在言語、行為、愛心、信心、清潔上，都作信徒的榜樣。（提

摩太前書 4:12） 

Let no man despise your youth; but be an example to those who believe, in word, 

in your way of life, in love, in spirit, in faith, and in purity. (1 Timothy 4:12) 

19 美德 

不可叫人小看你年輕，總要在言語、行為、愛心、信心、清潔上，都作信徒的榜樣。（提

摩太前書 4:12） 

Let no man despise your youth; but be an example to those who believe, in word, 

in your way of life, in love, in spirit, in faith, and in purity. (1 Timothy 4:12) 

20 美德 

命令的總歸就是愛；這愛是從清潔的心和無虧的良心，無偽的信心生出來的。（提摩太前

書 1:5） 

But the goal of our instruction is love from a pure heart and a good conscience 

and a sincere faith.（1 Timothy 1:5） 

 

 


